

أهلاً بكم
في الجمعية العامة الـ 146 للاتحاد البرلماني
الدولي

تعزيز التعايش السلمي والمجتمعات الشاملة للجميع:
مكافحة التعصب
11 – 15 آذار/مارس 2023



<https://youtu.be/NFjFfp7Cs8A>

رسالة ترحيبية من الشعبة البرلمانية في مملكة البحرين

يسر السلطة التشريعية في مملكة البحرين أن ترحب برؤساء البرلمانات والبرلمانيين والمندوبين من مختلف دول العالم للمشاركة في الجمعية العامة الـ 146 للاتحاد البرلماني الدولي التي ستعقد في المنامة عاصمة مملكة البحرين في الفترة من 11 إلى 15 آذار/مارس 2023.

وستتيح هذه الجمعية فرصاً لمجتمع البرلمانات تحت مظلة الاتحاد البرلماني الدولي للاجتماع والوقوف على قاعدة مشتركة، مما يفضي إلى آفاق واسعة للحوار بهدف تعزيز الجهود البرلمانية، في إطار الموضوع العام "تعزيز التعايش السلمي والمجتمعات الشاملة للجميع: مكافحة التعصب".

وتمثل البيئة الحاضنة للسلام والتعايش والمحبة في مملكة البحرين فرصة لجميع البرلمانات الأعضاء في الاتحاد البرلماني الدولي للاستفادة من الجمعية العامة التي ستعقد في المنامة، لإيصال صوت مؤثر إلى المجتمع الدولي، وللنهوض



بمؤثرات عالمية واسعة النطاق لتعزيز مبادئ السلام، والتقارب، بطريقة تخدم شعوب العالم وتحقق الأمن والاستقرار.

وتحرص مملكة البحرين على توفير جميع متطلبات النجاح، واتخاذ الإجراءات اللازمة، وتوفير جميع التسهيلات للبرلمانيين المشاركين، بما يضمن تحقيق الأهداف والغايات المرجوة من الجمعية العامة للاتحاد البرلماني الدولي في المنامة.

ونراكم في مملكة البحرين!



علي بن صالح الصالح

رئيس مجلس الشورى



أحمد بن سلمان المسلم

رئيس مجلس النواب

رئيس اللجنة التنفيذية للشعبة البرلمانية



<https://youtu.be/NFjFp7Cs8A>

Welcome Message Of Bahrain's Parliamentary Group

The legislative authority in the Kingdom of Bahrain is pleased to welcome the speakers of parliaments, parliamentarians, and delegates from various countries of the world, to participate in the 146th Assembly of the Inter-Parliamentary Union, to be held in Manama, the capital of the Kingdom of Bahrain from 11-15 March 2023.

This assembly will provide opportunities for the community of parliaments under the umbrella of the Inter-Parliamentary Union, to meet and stand on a common base, opening broad horizons of dialogue aimed at strengthening parliamentary efforts, within the framework of the general theme of "Promoting peaceful coexistence and inclusive societies: Fighting intolerance".

The environment incubating peace, coexistence and love in the Kingdom of Bahrain represents an opportunity for all parliaments that are members of the Inter-Parliamentary Union to benefit from the assembly held in Manama, to deliver an influential voice to the international community, and to advance for broad global influences to promote the principles of peace, dialogue, and rapprochement, in a way that serves the people of the world and achieves security and stability.

The Kingdom of Bahrain is keen to provide all the requirements for success, to take the necessary measures, and to provide all facilities to the participating parliamentarians, in a way that guarantees achieving the desired goals and objectives of the Inter-Parliamentary Union Assembly in Manama.

See you in the Kingdom of Bahrain!



Ahmed Bin Salman Almusalam

Speaker of the Council of Representatives

Chairman of the Executive Committee of the Parliamentary Group



Ali Bin Saleh Alsaleh

Speaker of Shura Council